
 

 

 

Forretningsudvalgsmøde mandag den 7. april kl. 19.30  
Sted: Ketting Parkvej 27  
 
Deltagere: Helle Fallesen, Marie Hastrup Sørensen, Carsten Dam Hyldal, Sol Strømbo 
Hansen, Torben Overgaard, Søren R.W. Danielsen, Michael Stokholm Veng, Helene Juul 
Munch 
Ingen afbud 
 
Referat med kursiv 
 
Dagsorden 
 

1. Godkendelse af dagsorden  
 

2. Konstituering  
 

Jævnfør referatet fra generalforsamlingen den 17. marts 2025:  

Der er en vakant bestyrelsespost. Dirigenten forespurgte generalforsamlingen om 
de kan give bestyrelsen mandat til at finde et gyldigt (at vedkommende 
repræsenterer et medlem af Harlev Fællesråd) 8. medlem af bestyrelsen. En 
mulighed der er vendt og godkendt af Center for frivilligt socialt arbejde forinden 
generalforsamlingen. 

Generalforsamlingen giver mandat til at bestyrelsen kan finde et gyldigt 
bestyrelsesmedlem.  

Søren R.W. Danielsen stiller op til bestyrelsen og repræsenterer HIK.  
 

Formand: Søren R.W. Danielsen 
 

Næstformand: Helle Fallesen 
 

Sekretær: Helene Juul Munch  
 

Kasserer: Torben Overgaard 
 

Udvalg:  
 

Fællesskaber på tværs: Søren R.W. Danielsen (udvalgsformand), Marie Hastrup 
Sørensen, Helene Juul Munch, Helle Fallesen. Udvalgsområder inkluderer bl.a.:  
 

Harlev 7. april 2025 



 

 
 
 
Oplandspuljen, kommende dagtilbud, busboble foran Næshøjsskolen, 
Kunsteksperimentarium  

 
Kommunikation og PR: Marie Hastrup Sørensen (udvalgsformand), Helene Juul 
Munch og Søren R.W. Danielsen. Udvalgsområder inkluderer bl.a.: Paraplyen  

 
Infrastruktur & erhverv: Carsten Dam Hyldal (udvalgsformand), Sol Strømbo 
Hansen, Michael Stokholm Veng. Udvalgsområder inkluderer bl.a.: cykelstier 
(sorte og grå stier), erhvervsparken, støj fra Stillingvej og motorvejen, 
baneforbindelsen.  

 
Byudvikling, natur & miljø: Carsten Dam Hyldal (udvalgsformand), Søren R.W. 
Danielsen, Sol Strømbo Hansen, Michael Stokholm Veng. Udvalgsområder 
inkluderer bl.a.: Mødesteder, trampestier (grønne stier), jordbunker, grusgrav. 
 
Suppleanter: Vakante 

 
3. Punkter til drøftelse 
 
3.1. Mailadgang 

Marie har pt adgangen til fællesrådets mail. Fremover skal alle have 
adgang til mailen. Til en start passer Marie fortsat mailen og alle 
øvrige bestyrelsesmedlemmer får kigge-adgang. Marie sender 
brugernavn og kode rundt til alle i bestyrelsen. Vi afprøver med 6 
måneder, hvorefter administration af mailindbakken går videre til 
næste bestyrelsesmedlem.  

 
Indbakken skal eventuelt opdeles i udvalg og/eller der skal oprettes 
en arkivfunktion.  
Mailen skal altid cc på mails; så alt kan samles hér (autosortering) 
Host: One.com 
Der aftales feriedækning over sommeren ved senere møde 

 
3.2. Møde i oplandspuljen: Kommunikation var på dagsorden ved mødet – Aarhus 
Kommune vil fremover tilbyde at samle fællesrådenes hjemmesider under deres 
egen.  

Vi har allerede en hjemmeside. Marie vil se ind i om det kan betale 
sig at flytte hjemmesiden under Aarhus Kommunes. Begge 
hjemmesider er wordpress. Hvis det viser sig at være smart, vil Marie 
tilføje det til kommende dagsorden.  

 
3.3. Vores Sted: Realdania fond  



 

 
 
 
Ansøgningsfrist 1. maj 2025 
Fire typer af huse er i spil: Fællestaget, naturbasen, værkstedet og 
udestuen.  
Helle rækker ud til Henning Jeppesen (Krolf) for at forhøre sig om 
deres ønsker til huset/hvilket af de fire muligheder, der er mest 
interessant - samt (gen)aktivering af ansøgning. Helle rækker ud til 
Randi Sandholm fra Aarhus Kommune med henblik på at skabe 
kontakt ind i Grønne Områder fra Aarhus Kommune, der kan give 
svar på hvem skal drifte/vedligeholde huset.   

 
Når vi ved, hvad der kommer til at ske, kontaktes Morten Kjærgaard 
Korsholm med henblik på aktivering.  
 

3.4. Høringssvar til helhedsplanen 
Sol arbejder pt på høringssvar  
Har søgt sparring ved Randi Lahn Andersen (Landskabsarkitekt)  
Særligt fokus på hvad der ikke er taget i betragtning i helhedsplanen 
Høringssvar snart klar til gennemlæsning af øvrige medlemmer af 
bestyrelsen 

 
3.5. Mødedatoer for bestyrelsesmøder 2025-2026:  

12.6.25 kl. 19.30 hos Helle,  
3.9.25 kl. 19.30 hos Marie,  
19.11.25 kl. 19.30 hos Helene,  
2.2.26 kl. 19.30 hos Carsten.  
Generalforsamling: 18.3.26 kl. 19      

 
4. Økonomi ved Torben Overgaard 
4.1. Opkrævning af kontingent 

Opkrævning af kontingent sendes fremover ud efter 
generalforsamlingen, fremfor opkrævning sidst på året. Der 
gensendes kontingentopkrævninger til dem, der endnu ikke har 
betalt. Den opdaterede liste med betalende medlemmer efterses af 
bestyrelsen for at bekræfte eller opdatere angivne 
kontaktoplysninger.  

 
4.2. Konto ved Meny  

Brugt én gang i år, men fakturaen er blevet væk. Torben er i gang med 
at skaffe fakturaen ved Meny.   

 
5. Eventuelt:  

Søren tager kontakt til skoleleder, Jeppe Fly Kristensen, efter mødet.  


